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   R A D A   P O W I A T U 

N O W O S O L S K I E G O 
ul. Moniuszki 3, 67-100 Nowa Sól 

tel. 68 458 68 48,  fax 68 458 68 31 
 

BR.0002.31.2021 

Nowa Sól, dnia 26 marca 2021 r. 

 

 

Protokół nr 31/2021 

z XXXI sesji VI kadencji Rady Powiatu Nowosolskiego 

z dnia 26  marca 2021 roku 

przeprowadzonej w formie wideokonferencji 

 

XXXI sesja Rady Powiaty Nowosolskiego została zwołana przez Przewodniczącego 

Rady Pana Jarosława Suskiego na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.  

o samorządzie powiatowym (tekst jednolity Dz. U. z 2020 r. poz. 920).  

• zawiadomienie załącznik nr 1 niniejszego protokołu 

W sesji uczestniczyli radni oraz zaproszeni goście, zgodnie z listą obecności. 

• listy obecności - załącznik nr 2 niniejszego protokołu 

O godz. 9:00 Przewodniczący obrad otworzył sesję i na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w sesji uczestniczy 21 radnych, co stanowi quorum i Rada jest władna do 

podejmowania uchwał.  

Następnie Przewodniczący przywitał Starostę, Wicestarostę, Członków Zarządu oraz 

Skarbnika i Sekretarza Powiatu. 

Kolejno złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad o podjęcie uchwał: w sprawie 

ustalenia aktualnego przebiegu istniejącej drogi powiatowej nr 1434F położonej na terenie 

gminy Otyń oraz w sprawie ustalenia aktualnego przebiegu istniejącej drogi powiatowej nr 

1433F i 1038F położonej na terenie gminy Nowe Miasteczko. 

Rada Powiatu głosami 18 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymuję się”, przy 18 głosujących 

rozszerzyła porządek obrad.  

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił porządek obrad. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia aktualnego przebiegu istniejącej drogi 

powiatowej nr 1434F położonej na terenie gminy Otyń.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia aktualnego przebiegu istniejącej drogi 

powiatowej nr 1433F i 1038F położonej na terenie gminy Nowe Miasteczko. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego  

na 2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej innej jednostce samorządu 

terytorialnego w roku 2021. /transport zbiorowy/ 
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Przewodniczący udzielił głosu Komendantowi Powiatowemu Państwowej Straży 

Pożarnej Panu Tomaszowi Duberowi, który podziękował za współpracę Radzie Powiatu. 

Kolejno podziękowania złożył Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Nowej 

Soli Pan Marcin Mularczyk. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

zamknął komisję. 

 

Ad. 3. 

Rada Powiatu głosami 18 „za”, 1 „wstrzymuję się”, 0 „przeciw” przy 19 głosujących 

przyjęła protokół z XXIV sesji. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej innej jednostce samorządu 

terytorialnego w roku 2021. /CAS/ 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań i podziału środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2021. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Nowosolskiego do realizacji 

programu "Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej - edycja 2021". 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Nowosolskiego do realizacji 

programu "Opieka wytchnieniowa – edycja 2021". 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty 

rocznej za trwały zarząd. /PZD/ 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty 

rocznej za trwały zarząd. /DPS/ 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty 

rocznej za trwały zarząd. /COPOW/ 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty 

rocznej za trwały zarząd. /PUP/ 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego nr 10  

w budynku przy ul. Witosa 18 w Nowej Soli wraz z udziałem w zabudowanej 

nieruchomości wspólnej, stanowiącej współwłasność Powiatu Nowosolskiego. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego nr 11  

w budynku przy ul. Witosa 18 w Nowej Soli wraz z udziałem w zabudowanej 

nieruchomości wspólnej, stanowiącej współwłasność Powiatu Nowosolskiego. 

18.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego nr 12  

w budynku przy ul. Witosa 18 w Nowej Soli wraz z udziałem w zabudowanej 

nieruchomości wspólnej, stanowiącej współwłasność Powiatu Nowosolskiego. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego nr 14  

w budynku przy ul. Witosa 18 w Nowej Soli wraz z udziałem w zabudowanej 

nieruchomości wspólnej, stanowiącej współwłasność Powiatu Nowosolskiego. 

20. Przyjęcie „Informacji Powiatowej Inspekcji Sanitarnej na temat oceny stanu 

sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej w Powiacie Nowosolskim w rok 2020”. 

21. Przyjęcie „Informacji z realizacji zadań Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Nowej Soli w 2020 roku”. 

22. Przyjęcie „Sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji o działalności w roku 2020 

oraz informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Powiatu 

Nowosolskiego”. 

23. Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

24. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

25. Sprawy różne. 

26. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad. 4. 

Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg Pan Wiesław Staruch przedstawił i omówił 

projekt uchwały w sprawie ustalenia aktualnego przebiegu istniejącej drogi powiatowej nr 

1434F położonej na terenie gminy Otyń /zał. nr 3/. 

Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 20, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 0.  

Głosowało 20 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała nr XXXI/205/2021 – załącznik nr 3a niniejszego protokołu. 

Ad. 5. 

Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg Pan Wiesław Staruch przedstawił i omówił 

projekt uchwały w sprawie ustalenia aktualnego przebiegu istniejącej drogi powiatowej nr 

1433F i 1038F położonej na terenie gminy Nowe Miasteczko /zał. nr 4/. 

Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 21, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 0.  

Głosowało 21 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała nr XXXI/206/2021 – załącznik nr 4a niniejszego protokołu. 

Ad. 6. 

Skarbnik Powiatu Pani Ewa Matyla zreferowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na 2021 rok /zał. nr 5/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawiło opinię komisji – pozytywna. 

Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 20, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 0.  

Głosowało 20 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała nr XXXI/207/2021 (3-R) – załącznik nr 5a niniejszego protokołu. 

Ad. 7. 

Pani Ewa Matyla omówiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

innej jednostce samorządu terytorialnego w roku 2021, celem realizacji zadania z zakresu 

publicznego transportu zbiorowego /zał. nr 6/.  

Ponadto omówiono dodatkową informację nt. funkcjonowania Międzygminnego 

Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego SUBBUS Sp. z o.o., w czasie pandemii, uzyskaną na 

wniosek Przewodniczącego Rady Powiatu, z Urzędu Miejskiego w Nowej Soli /zał. nr 6a/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawiło opinię komisji – pozytywna. 

Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 21, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 0.  

Głosowało 21 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała nr XXXI/208/2021 – załącznik nr 6b niniejszego protokołu. 
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Ad. 8. 

Pani Ewa Matyla przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej innej jednostce samorządu terytorialnego w roku 2021, celem realizacji zadania 

inwestycyjnego „Przebudowa i zmiana sposobu użytkowania budynku i terenu Gimnazjum Nr 

3 na Centrum Aktywności Społecznej CAS” /zał. nr 7/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawiło opinię komisji – pozytywna. 

Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 20, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 1.  

Głosowało 21 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała nr XXXI/209/2021 – załącznik nr 7a niniejszego protokołu. 

Ad. 9. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pani Aldona Porczyńska-Nalewajko 

zreferowała projekt uchwały w sprawie określenia zadań i podziału środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2021 /zał. nr 8/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawiło opinię komisji – pozytywna. 

Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 20, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 0.  

Głosowało 20 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała nr XXXI/210/2021 – załącznik nr 8a niniejszego protokołu. 

Ad. 10. 

Pani Aldona Porczyńska-Nalewajko zreferowała projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia Powiatu Nowosolskiego do realizacji programu "Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej - edycja 2021" /zał. nr 9/. 

Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 21, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 0.  

Głosowało 21 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała nr XXXI/211/2021 – załącznik nr 9a niniejszego protokołu. 

Ad. 11. 

Pani Aldona Porczyńska-Nalewajko zreferowała projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia Powiatu Nowosolskiego do realizacji programu "Opieka wytchnieniowa – edycja 

2021" /zał. nr 10/. 

Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 21, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 0.  

Głosowało 21 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała nr XXXI/212/2021 – załącznik nr 10a niniejszego protokołu. 

Ad. 12. 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Pani Agnieszka Foltyn-

Kupny przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 
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opłaty rocznej za trwały zarząd ustanowiony na rzecz Powiatowego Zarządu Dróg w Nowej 

Soli /zał. nr 11/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawiło opinię komisji – pozytywna. 

Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 21, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 0.  

Głosowało 21 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała nr XXXI/213/2021 – załącznik nr 11a niniejszego protokołu. 

Ad. 13. 

Pani Agnieszka Foltyn-Kupny przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej za trwały zarząd ustanowiony na rzecz Domu 

Pomocy Społecznej w Kożuchowie /zał. nr 12/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawiło opinię komisji – pozytywna. 

Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 20, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 0.  

Głosowało 20 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała nr XXXI/214/2021 – załącznik nr 12a niniejszego protokołu. 

Ad. 14.  

Pani Agnieszka Foltyn-Kupny przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej za trwały zarząd ustanowiony na rzecz 

Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych /zał. nr 13/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawiło opinię komisji – pozytywna. 

Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 20, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 0  

Głosowało 20 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała nr XXXI/215/2021 – załącznik nr 13a niniejszego protokołu. 

Ad. 15. 

Pani Agnieszka Foltyn-Kupny przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej za trwały zarząd ustanowionego na rzecz 

Powiatowego Urząd Pracy w Nowej Soli /zał. nr 14/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawiło opinię komisji – pozytywna. 

Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 21, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 0.  

Głosowało 21 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała nr XXXI/216/2021 – załącznik nr 14a niniejszego protokołu. 
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Ad. 16.  

Pani Agnieszka Foltyn-Kupny przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż lokalu użytkowego nr 10 w budynku przy ul. Witosa 18 w Nowej Soli wraz 

z udziałem w zabudowanej nieruchomości wspólnej, stanowiącej współwłasność Powiatu 

Nowosolskiego /zał. nr 15/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawiło opinię komisji – pozytywna. 

Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 21, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 0.  

Głosowało 21 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała nr XXXI/217/2021 – załącznik nr 15a niniejszego protokołu. 

Ad. 17.  

Pani Agnieszka Foltyn-Kupny przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż lokalu użytkowego nr 11 w budynku przy ul. Witosa 18 w Nowej Soli wraz 

z udziałem w zabudowanej nieruchomości wspólnej, stanowiącej współwłasność Powiatu 

Nowosolskiego /zał. nr 16/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawiło opinię komisji – pozytywna. 

Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 19, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 0.  

Głosowało 19 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała nr XXXI/218/2021 – załącznik nr 16a niniejszego protokołu. 

Ad. 18. 

Pani Agnieszka Foltyn-Kupny przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż lokalu użytkowego nr 12 w budynku przy ul. Witosa 18 w Nowej Soli wraz 

z udziałem w zabudowanej nieruchomości wspólnej, stanowiącej współwłasność Powiatu 

Nowosolskiego /zał. nr 17/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawiło opinię komisji – pozytywna. 

Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 20, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 0  

Głosowało 20  radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała nr XXXI/219/2021 – załącznik nr 17a niniejszego protokołu. 

Ad. 19. 

Pani Agnieszka Foltyn-Kupny przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż lokalu użytkowego nr 14 w budynku przy ul. Witosa 18 w Nowej Soli wraz 

z udziałem w zabudowanej nieruchomości wspólnej, stanowiącej współwłasność Powiatu 

Nowosolskiego /zał. nr 18/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawiło opinię komisji – pozytywna. 

Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 19, 

 „przeciw” – 0, 
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 „wstrzymuję się” – 0.  

Głosowało 19 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała nr XXXI/220/2021 – załącznik nr 18a niniejszego protokołu. 

Ad. 20. 

Rada przyjęła „Informację Powiatowej Inspekcji Sanitarnej na temat oceny stanu 

sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej w Powiacie Nowosolskim w rok 2020” /zał. nr 19/. 

Ad. 21. 

Rada przyjęła „Informację z realizacji zadań Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Nowej Soli w 2020 roku” /zał. nr 20/. 

Ad. 22. 

Rada przyjęła „Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji o działalności w roku 

2020 oraz informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Powiatu 

Nowosolskiego” /zał. nr 21/. 

Ad. 23.  

Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym /zał. nr 22/. 

Ad. 24.  

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

Radny Pan Przemysław Ficner złożył wniosek o wprowadzeniu do planu pracy Komisji 

Rewizyjnej analizy terminowości interpelacji. 

Radny Pan Grzegorz Zwarycz w związku z otrzymaną odpowiedzią na interpelację  

w sprawie wydatków na ogłoszenia prasowe zapytał Starostę o powód dysproporcji  

w wydatkach na poszczególne tytuły prasowe. 

Pani Iwona Brzozowska poprosiła o skierowanie zapytania w formie pisemnej. 

Radny Pan Mariusz Stokłosa zapytał czy zarząd złożył formularz zmian do projektu 

„Kolej na rower” dot. uwzględnienia rozbudowy ścieżki od Otynia do Niedoradza. 

W odpowiedzi Starosta przedstawiła agendę działań podejmowanych w tym temacie. 

Radny Pan Krzysztof Galerczyk poinformował o trwającym, ustalonym przez Sejm RP 

Roku Cypriana Kamila Norwida i zapytał czy szkoły powiatowe uczciły ten fakt. 

Ad vocem Członek Zarządu Pani Sylwia Wojtasik podziękowała za tą informację oraz 

przekazała, że na najbliższym spotkaniu z dyrektorami szkół ten temat zostanie poruszony. 

Radny Pan Paweł Zwolski zapytał o wyniki spotkania w sprawie trwającej w Mirocinie 

Dolnym rekultywacji. 

Wicestarosta Pan Waldemar Wrześniak omówił agendę wideokonferencji. 

Starosta zaprosiła radnych, którzy są zainteresowani tematem ścieżki rowerowej Otyń 

– Niedoradz i korespondencji zarządu z Urzędem Marszałkowskim w tej sprawie, na spotkania 

indywidualne podczas, których szczegółowo omówi wszystkie działania. 

Radny Pan Mariusz Stokłosa podziękował za zaproszenie. 

Radny Pan Przemysław Ficner podziękował za zaproszenie do udziału  

w wideokonferencji w sprawie rekultywacji oraz krótko omówił jej przebieg. Ponadto 

zaakcentował konieczność dokładnej analizy i konsultacji społecznych przed wydaniem decyzji 

zezwalającej na przetwarzanie i odzysk odpadów w obrębie całej działki, w sytuacji gdy 

wyrobisko zajmuje jej znacznie mniejszą część.   
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Ad. 25.  

Sprawy różne. 

Przewodniczący Pan Jarosław Suski przedstawił Stanowisko Rady Miejskiej Otynia nt. 

zmiany przepisów prawa w temacie rekultywacji, poinformował, że wszyscy radni otrzymali je 

również mailowo do wiadomości. Ponadto przekazał, że do Biura Rady wpłynęły wyjaśnienia 

Dyrektor Szpitala do sprawozdania finansowego oraz z wykonania planu inwestycyjnego. Na 

zakończenie poinformował o wstępnym terminie kolejnej sesji – 30 kwietnia 2021 r. 

Radny Pan Mariusz Stokłosa zapytał o sposób postępowania w sprawie zwrotu przez 

pracownika Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Nowej Soli nienależnie wypłaconego 

świadczenia. 

Odpowiadając Starosta Pani Iwona Brzozowska poinformowała, że to postępowanie 

wynika z zaleceń pokontrolnych, do wykonania których został zobligowany nowy dyrektor 

jednostki. Ta kwota musi zostać wyegzekwowana, dyrektor ma obowiązek podejmować próby 

wyegzekwowania. I to wykonuje, prowadził rozmowy z pracownikiem w obecności radcy 

prawnego, proponował rozłożenie zwrotu świadczenia w dogodnych dla pracownika ratach. 

Resumując zarząd ma obowiązek odzyskania nienależnie wypłaconego świadczenia. 

Radca Prawny Pani Barbara Sienkiewicz przypomniała, że na podstawie podjętej przez 

Radę Powiatu uchwały to wypłacone świadczenie zostało nienależnie przyznane i osoba, która 

je otrzymała powinna je zwrócić. Jeżeli dobrowolnie nie zostaną zwrócone trzeba wystąpić do 

Sądu o zasądzenie tej kwoty na rzecz powiatu. 

Radny Pan Grzegorz Zwarycz zapytał czy omawianej sytuacji nie należy inaczej 

określać, nie jako nienależnie pobrana, a jako nienależnie wypłacona. Ponieważ to poprzedni 

dyrektor nie wziął pod uwagę uchwały Rady Powiatu i to on powinien ponosić za to 

odpowiedzialność. 

Ad vocem Pani Barbara Sienkiewicz wyjaśniła, że procedury przyznawania środków są 

znane wszystkim pracownikom i każdy powinien wiedzieć jakie przysługują mu uprawnienia 

z zapisów uchwały Rady Powiatu i jeżeli doszło do nienależnego wypłacenia środków, 

pracownik powinien je zwrócić.     

Wicestarosta Pan Waldemar Wrześniak omówił aktualną sytuację rekultywowanych 

składowisk odpadów. 

 

Ad. 26. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godzinie 11:15 Przewodniczący Rady 

Powiatu zamknął XXXI sesję Rady Powiatu Nowosolskiego. 

 

• Nagranie przebiegu XXXI sesji – załącznik nr 23 – płyta CD. 

 
protokół przygotowała: Patrycja Jastrzębska 
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